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Abstract (en)
[origin: WO9222569A1] The object compounds of the present invention can be represented by general formula (I), wherein R<1> is lower alkyl, etc.,
R<2> is hydrogen, etc., R<3> is hydrogen, etc., R<4> is lower alkyl, etc., R<5> is ar(lower)alkyl, etc., A is an amino acid residue; and Y is bond, etc.
The object compounds (I) and pharmaceutically acceptable salt thereof have pharmacological activities such as tachykinin antagonism, especially
substance P antagonism, neurokinin A antagonism or neurokinin B antagonism.

Abstract (fr)
Composés pouvant être représentés par la formule générale (I), dans laquelle R1 est un alkyle inférieur, etc., R2 est de l'hydrogène, etc., R3
est de l'hydrogène, etc., R4 est un alkyle inférieur, etc., R5 est un aralkyle inférieur, etc., A est un résidu d'aminoacide; et Y est une liaison,
etc. Les composés (I) visés ici, et leurs sels acceptables du point de vue pharmaceutique ont des effets pharmacologiques tels que des effets
antitachykininiques, notamment antagonistes de la substance P, et antineurokininiques A ou B.
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